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對象：全校活動 

Target Group：All student 

   

 活動名稱 :  圖書分享：中國傳統節日故事 

Program Name：Story Sharing：Traditional Chinese Story 

 

活動目標 

⚫  透過不同的中國傳統節日繪本，讓小朋友認識中國的優良文化傳統。 

⚫ 透過不同的繪本故事、圖畫，讓小朋友對傳統節日有更多的了解，擴闊他們的

眼界。 

Program Objective： 

⚫ Through the picture books introduces Chinese traditional festivals to young readers. 

⚫ Through intricate illustrations and simple, easy-to-understand text, children can explore the 

rich cultural heritage of China.  

 

 活動簡介 

⚫ 學校提設立圖書閣讓幼兒可將於校內自由取閱，同時幼兒亦可將繪本借回家中

與家人一同分享及認識中國傳統節日的故事。 

Program Content 

⚫ The school’s establishment of a library corner allows children to freely access books 

during school time. Additionally, children can borrow picture books and take them home to 

share with their families, exploring stories related to Chinese traditional festivals. It’s a 

wonderful way to foster a love for reading and deepen their understanding of cultural 

traditions! 
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